
Zápis ze zasedání Školské rady Základní školy, jež je součástí Základní školy  

a mateřské školy, Praha 8 – Ďáblice, U Parkánu 17 
 

Datum konání: 8. 11. 2017 

Místo: budova ZŠ 

Přítomni:  Mgr. Zdeněk Rajtr, Alena Votavová, Mgr. Simona Dvořáková, PharmDr. Jitka Soukupová, 

PhDr. Václav Trojan  

Omluveni: Mgr. Lukáš Krump, Ph.D., 

Hosté: Mgr. Josef Buchal, ředitel školy, Mgr. David Pařík, Mgr. Tomáš Novotný, zástupce ředitele 

školy, Patricie Martínková, Karolína Šťastná (členky výkonného výboru Spolku Parkán) 

 

Program zasedání: 

1. Schválení programu zasedání 

2. Představení a projednání Výroční zprávy školy za rok 2016/2017 

3. Diskuze 

4. Představení činnosti Spolku Parkán 

5. Slovo ředitele školy 

6. Plán příštího zasedání 

Bod 1. 

Schválení programu zasedání  

Na návrh paní Soukupové, členky Školské rady, byl do programu zápisu přidán bod 3. – Diskuze. 

Program zasedání schválen všemi přítomnými členy ŠR (5 členů). 

Bod 2.  

Výroční zpráva školy za rok 2016/2017 

Mgr. David Pařík představil členům ŠR Výroční zprávu školy za rok 2016/2017. Členové ŠR měli již 

týden předem možnost si dokument pročíst a prostudovat. Formální připomínky paní Dvořákové 

(nesprávně uvedené názvy jednotlivých komisí MČ) byly do zprávy zapracovány.   

Výroční zpráva byla hlasováním schválena počtem5 přítomných členů ŠR. 

Bod 3. 

Diskuze 

Paní Soukupová, členka ŠR navrhla k diskuzi 7 témat: 

1. Evaluace 

2. Výuka jazyků 

3. Inkluze 

4. Hodnocení žáků 

5. Žákovská samospráva 

6. Podpora k podnikavosti (včely) 

7. Oborové dny 



Přítomní členové ŠR i hosté se k tématům vyjadřovali. Vyjádření vedení školy k výše uvedeným 

tématům je rozpracováno v Koncepci rozvoje školy, která byla ŠR předložena na jednání 8. 6. 2017. 

Na jejím naplnění škola pracuje. 

Bod 4.  

Představení Spolku Parkán 

Patricie Martínková, předsedkyně Spolku Parkán, představila přítomným hlavní myšlenku a cíle 

spolku. Webové stránky www.spolekparkan.cz. Spolek již se školou spolupracuje 2. rokem. V letošním 

školním roce podpořil znovuotevření školní knihovny, věnoval škole 2 permanentky do ZOO, 

disponuje možností podpořit znevýhodněné žáky. Proběhla diskuze nad možností oslovení rodičů a 

přizvání je ke spolupráci . 

Bod 5. 

Slovo ředitele 

Stavební etapa je ukončena a škola se konečně můžeme začítvěnovat dalším vytyčeným cílům – 

redakci ŠVP a naplňování Koncepce rozvoje školy. K této příležitosti již proběhlo v prostorách školy 

DVPP – seminář o tvorbě ŠVP.  

Pan ředitel seznámil přítomné s nově připravenými akcemi setkávání žáků v předvečer státních 

svátků na rynku školy u památné lípy a také pozval na již tradiční akce Adventní tvoření (1. 12. 2017) 

a Vánoční jarmark (7. 12. 2017). 

Bod 6.  

Plán příštího zasedání 

Příští zasedání ŠR proběhne 21.2.2018. Na programu bude pokračování v diskuzi nad výše uvedenými 

tématy (viz. bod 3.) 

 

 

Alena Votavová 

Předsedkyně ŠR 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.spolekparkan.cz/


 


